

English

Draft Social Media posts:

Twitter:

Are you a Compassionate Communities Champion? @palliumcanada @BCC4PC & @HPCO are seeking feedback from existing #CompassionateCommunities in Canada to inform the development of an evaluation toolkit. Please complete our short survey before June 30, 2019:

<https://www.surveymonkey.com/r/PQMVMHZ>

Facebook:

Are you a Compassionate Communities Champion? @palliumcanada @BCC4PC and @HPCO are seeking your input on a description of existing Compassionate Communities in Canada to inform the development of an evaluation toolkit. Please complete our short survey before June 30, 2019, by clicking on this link: <https://www.surveymonkey.com/r/PQMVMHZ>

French

Ébauche de messages dans les médias sociaux :

Twitter :

Êtes-vous un champion des communautés bienveillantes? @palliumcanada @BCC4PC et @HPCO sollicitent les commentaires des #CommunautésBienveillantes existantes au Canada pour éclairer l'élaboration d'une trousse d'évaluation. Veuillez participer à notre bref sondage avant le 30 juin 2019:

<https://www.surveymonkey.com/r/WD3LH3F>

Facebook :

Êtes-vous un champion des communautés bienveillantes? @palliumcanada @BCC4PC et @HPCO sollicitent les commentaires des communautés bienveillantes existantes au Canada pour éclairer l'élaboration d'une trousse d'évaluation. Veuillez participer à notre bref sondage avant le 30 juin 2019 en cliquant sur ce lien : <https://www.surveymonkey.com/r/WD3LH3F>